
 
Vragen Toezichtstrategie Stikstof  

Datum : 24 juli 2022 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 

 

Naar aanleiding van het de interne mededeling ‘Toezichtstrategie Stikstof’ van 14 juli 2022 

wil de VVD de verantwoordelijk gedeputeerde de volgende vragen voorleggen.  

1. Is er binnen GS volledige duidelijkheid over de volledige aanpak van het 

stikstofdossier – in directe relatie tot de startnotitie NLPG; 

2. Is er bij de direct betrokkenen – d.w.z. de 1.651 landbouwbedrijven, waarvan 500 

veehouderijen, duidelijkheid over de stikstofaanpak in Flevoland; 

3. Welke afweging, keuze heeft GS gemaakt om op 14 juli 2022 de toezichtstrategie van 

toepassing te verklaren; 

4. Is GS op de hoogte van de onrust/angst binnen de sector, specifiek voor Flevoland; 

5. Kan GS inzicht geven in welke bedrijven nu gehandhaafd gaan worden en welke 

bedrijven nog niet in aanmerking komen voor handhaving. Hanteert GS daarbij de 

stok of de wortel; 

6. In de toezichtstrategie (deel II) wordt gesproken over bedrijven die zich na 1 januari 

2015 hebben gevestigd of uitgebreid die zo spoedig mogelijk hun situatie moeten 

legaliseren, wat is hier het termijn van zo spoedig mogelijk? …… 

7. GS heeft de keuze gemaakt dat veehouderijen die onderdeel zijn van het 

gebiedsproces NOP in eerste instantie niet te bezoeken, vanuit welke 

beweegredenen komen alle overige veehouderijen wel in aanmerking voor 

handhaving? 

8. Op welke wijze worden – voornamelijk de 500 veehouderijen – meegenomen in 

communicatie over deze handhavingsstrategie. Op welke wijze gaat GS 

communiceren over de Flevolandse aanpak waarbij onrust/angst worden 

weggenomen; 

9. Waar kunnen landbouwondernemers terecht met vragen over stikstof, handhaving en 

overige zaken rondom dit dossier? 

In afwachting van de beantwoording,  

Henri van Ulsen  


